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Przesunięcie terminu 

wdrożenia 

obowiązkowego KSeF

Dzień Dobry,

Przy piątku (19 stycznia 2024 r.), podczas

briefingu prasowego Minister Finansów Andrzej

Domański przekazał informację o przesunięciu

terminu wejścia obowiązkowego KSeF.

W ostatnich czasach bardzo dużo uwagi

poświęcone było obowiązkowemu Krajowemu

Systemowi e-Faktur, który wywoływał

zaniepokojenie u większości podatników.

Zgodnie z informacją przekazaną przez Ministra

Finansów, obowiązek korzystania z Krajowego

Systemu e-Faktur zostanie przesunięty i na pewno

nie będzie obowiązku jego używania w 2024 roku.

Aktualnej daty jego wprowadzenia jeszcze nie

znamy. Więcej szczegółów w niniejszym

opracowaniu.

Zapraszam do lektury! 

Piotr Szalbierz – Radca Prawny, Doradca 

Podatkowy
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• Przypomnijmy, że obowiązek wystawiania faktur

poprzez Krajowy Systemu e-Faktur (KSeF) miał

wejść w życie 1 lipca 2024. Przedsiębiorcy

zwolnieni z podatku VAT mieli zaczekać dłużej, bo

do 1 stycznia 2025.

• Dnia 19 stycznia 2024 r. Ministerstwo Finansów

poinformowało, iż zostanie wdrożony w

późniejszym terminie i tym samym zleca

przeprowadzenie zewnętrznego audytu

informatycznego dotyczącego KSeF.

• Nowa data wdrożenia obowiązkowego e-

fakturowania w Polsce zostanie podana po

przeprowadzeniu zewnętrznego audytu KSeF.

• Znaczące jest, iż przesuwając termin wdrożenia

resort finansów wziął również pod uwagę opinie

przedsiębiorców.

• "Nie możemy dopuścić do bałaganu na miarę

Polskiego Ładu" – poinformował minister

finansów.

Najważniejsze kwestie

„Przesunięcie daty wdrożenia i tym samym obowiązywania KSeF należy oceniać

pozytywnie. Zarówno przedsiębiorcy jak i doradcy i księgowi zgłaszali swoje uwagi i

niepokoje związane z datą obligatoryjnego wejścia KSeF, a także problemy natury

technicznej”.

- mec. P.Szalbierz
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Dlaczego obowiązek KSeF jest 

przesunięty

Minister Finansów Andrzej Domański jako przyczyny przesunięcia terminu wejścia
obowiązku korzystania z Krajowego Systemu e-Faktur podał, że są krytyczne błędy
systemu.

„Nie możemy dopuścić firmy do tego, że nie mogą wystawiać faktur. Nie możemy dopuścić

do sytuacji jaka była z polskim ładem. KSeF jest potrzebny polskiej gospodarce i będzie

wprowadzony. Musimy informatyzować gospodarkę” – Minister Finansów ANDRZEJ

DOMAŃSKI.

Dodatkowo Minister Finansów podkreślił, iż tematem "Krajowego System e-Faktur (KSeF)

zajmują się w Ministerstwie Finansów od początku jego urzędowania. Zdaje On sobie

jednocześnie sprawę ze swojej roli jako Ministra Finansów, na którym spoczywa stabilność

całego systemu, ale także odpowiedzialność nie tylko za dochody budżetu, ale i za

środowisko osób prowadzących działalność gospodarczą..

„Już wykryliśmy problemy, które – moim zdaniem – uniemożliwiają wprowadzenie KSeF w

2024 r. Problemy dotyczące kodu, funkcjonalności i wydajności systemu" – wskazał na

konferencji MF Andrzej Domański.
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MF:

• głównym problemem jest przepustowość systemu

• Występują problemy informatyczne wynikające z pojawiających się błędów (w tym te

mogące pojawić się w trakcie awarii)

• obecna forma, mogłaby zagrażać stabilności prowadzenia działalności gospodarczej.



Co dalej?

Audyt
Minister Finansów zapowiedział, że zostanie
ogłoszony przetarg na zewnętrzny audyt
systemu, który ma pozwolić wychwycić
kolejne potencjalne błędy.

Konsultacje
Cieszącym Nas niezmiernie jest zapowiedź
o zintensyfikowanu konsultacji, tak aby
Krajowy Syetm eFaktur mógł być
wprowadzony w pełnym współdziałaniu ze
środowiskiem przedsiębiorców. Jest to coś,
za czym niewątpliwie tęsknią Instytucje
Wsparcia Przedsiębiorców jak i oni sami.

Jesteśmy na Tak!

Przywołując słowa Ministra Finansów:
„Chcielibyśmy aby to zapadło bardzo
wyraźnie, w tym roku KSeFu
obowiązkowego na pewno nie będzie”,
oceniamy ten ruch bardzo pozytywnie.

System KSeF jest potrzeby gospodarce i musi
być wprowadzony, jednakże mając na
uwadze z jak delikatną sferą biznesu ma do
czynienia (kwestie finansowe, fakturowanie,
etc), musi on być w pełni przetestowany,
szczelny i w miarę możliwości w pełni
zrozumiały.

Przedsiębiorcy, którzy będą musieli z niego
korzystać, muszą czuć, iż zachowane jest
bezpieczeństwo obrotu gospodarczego.
Kwestia odpowiedniego fakturowania jest
dla nich samych jak i dla budżetu Państwa
niezbędna.

- mec. P.Szalbierz
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• Piotr Szalbierz
Rada Prawny, Doradca Podatkowy

Dyrektor Zarządzający, Założyciel

p.szalbierz@kancelariaszalbierz.pl

+48 512 005 966

Ponad 25-letnie doświadczenie pozwala mi precyzyjnie 

definiować potrzeby prawno-biznesowe przedsiębiorstw 

oraz wykorzystywać wachlarz narzędzi prawnych do 

efektywnych optymalizacji, realizowanych 

w zgodzie z literą polskiego prawa. 

• Damian Bartczak
Manager ds. Kluczowych Klientów

d.bartczak@kancelariaszalbierz.pl

+48 502 441 966
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